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Møteprotokoll 
 

Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen 
 
 

Møtested: Storsalen, Rådhuset   
Møtedato: 05.04. 2011 Tid: 1700 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Komiteleder Harald A. Nissen, Randi Sakshaug, Lars Sperre, Ismail Salad 

Elmi, Stian Johansen, Nina Wikan, Otto Albert Hammervold, Harald Berg, 
Pål Morten Nerland, Guri Melby 

Varamedlemmer: Ola Ellefsen 
Meldt forfall: Bekes Mayn Berwari, Øyvind Brandtzæg, Frøydis Gaare 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Kommunaldirektør Morten Wolden 
  
Møteleder:  
Fra sekretariatet:  
 
Pkt. 1  Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Innkalling og sakliste ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 2  Godkjenning av protokoll fra møte 15.03. 2011. 
    Protokoll fra møte 15. mars 2011 ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 3  Melding av spørsmål til eventuelt 

- Harald Berg (FrP) meldte et spørsmål. 
- Ola Ellefsen (Ap) meldte et spørsmål. 
- Otto A. Hammervold (H) meldte et spørsmål. 
- Pål Morten Nerland (FrP) meldte et spørsmål. 

 
Pkt. 4 Komiteleder orienterer 
  Ingen saker. 
 
Pkt. 5 ArtScene Trondheim orienterer om nettportal for samtidskunst i Trondheim. 
  Orienteringen ble gitt av Marit Flåtter og Daniel Slåttnes. 
  Komiteens medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål. 
 
Pkt. 6 Rulleskiløype i Granåsen – en foreløpig orientering om prosjektet ved Karin Hovin Kjølle, 

Kjell Ivar Aune og Erik Andresen. Lysark fra presentasjonen ble sendt ut til komiteens 
medlemmer etter presentasjonen. 

  Komiteens medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål. 
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Pkt. 7 Stedsnavntjenesten for Midt-Norge, ved Ola Stemshaug, orienterte om skrivemåte av 
stedsnavn. 

  Komiteens medlemmer hadde anledning til å stille spørsmål. 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.  
11/11 09/45396  
 GRILLSTADFJÆRA - NYE VEGNAVN  

 
12/11 10/21793  
 TORGARDEN OG KVENNILD, NYE VEGNAVN  

 
13/11 10/42242  
 NAVN PÅ KONSTRUKSJONER, RV 706 VED STAVNE  

 
14/11 11/2382  
 FYLKESVEG 885 FRA KLÆBU TIL BRATSBERG, NYTT VEGNAVN  
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- Møtet ble satt med 11 medlemmer tilstede -  
Sak 11/11  
 
GRILLSTADFJÆRA - NYE VEGNAVN  
 
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Saken sendes Kart- og Oppmålingssjefen med følgende  
 
UTTALELSE: 
 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen støtter kart- og oppmålingssjefens forslag til følgende nye 
vegnavn i Grillstadfjæra i Trondheim kommune: 
 

• Strindfjordvegen – Tar av fra Ranheimsvegen og går nordover gjennom området helt fram til 
sjøen 

• Fullriggervegen – Tar av fra Strindfjordvegen i nordenden av området, går østover og ender 
blindt 

• Havseilervegen – Tar av fra Strindfjordvegen i nordenden av området, går vestover og ender 
blindt 

• Skonnertvegen – Tar av fra Grilstadfjæras østre del, går vestover og krysser 
Strindfjordvegen før den ender blindt rett før den kommer fram til Grilstadfjæras vestre del 

 
Vegene er vist i reguleringsplan r0391a og kart datert 03.12.2009. 
 
Samtidig støttes forslaget om å endre skrivemåten for vegnavnet Grilstadfjæra, i samsvar med 
vedtatt skrivemåte for stedsnavnet Grillstadfjæra. Skrivemåten for vegnavnet blir etter dette 
Grillstadfjæra. 
 
  
Sak 12/11  
 
TORGARDEN OG KVENNILD, NYE VEGNAVN  

 
Behandling: 
Randi Sakshaug (Ap) fremmet følgende forslag: 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen foreslår at de to nye vegnavnene skrives Torgårdsvegen og 
Torgårdstrøa, slik at det harmoniserer med skrive- og uttalemåten i området Torgården. Som det 
står i saken under avsnittet Bakgrunn gjelder dette området Torgård (og Kvennild), hvor det er 
vedtatt ny reguleringsplan, og der stedsnavnet skrives med endingen –gård.  
Forslaget er også i tråd med Heimdal historielags ønske. 
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Votering: 
Sakshaugs forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Saken sendes Kart- og Oppmålingssjefen med følgende  
 
UTTALELSE: 
 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen foreslår at de to nye vegnavnene skrives Torgårdsvegen og 
Torgårdstrøa, slik at det harmoniserer med skrive- og uttalemåten i området Torgården. Som det 
står i saken under avsnittet Bakgrunn gjelder dette området Torgård (og Kvennild), hvor det er 
vedtatt ny reguleringsplan, og der stedsnavnet skrives med endingen –gård.  
Forslaget er også i tråd med Heimdal historielags ønske. 
 
  
Sak 13/11  
 
NAVN PÅ KONSTRUKSJONER, RV 706 VED STAVNE  
 
Behandling: 
Komiteleder fremmet følgende fellesmerknad: 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen ber Statens Vegvesen å vurdere et nytt navn i stedet for 
Ravnkloløpbrua.  Ravnkloløpbrua er et lite egnet navn som også er vanskelig å uttale. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
MDG, Ap, H, FrP og V sluttet seg til fellesmerknaden, som dermed ble en flertallsmerknad. 
 
Saken sendes Kart- og Oppmålingssjefen med følgende  
 
UTTALELSE: 
 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen støtter kart- og oppmålingssjefens framlagte forslag om navn 
på følgende konstruksjoner som inngår i RV 706 ved Stavne, samt navn på bru som inngår i det 
nyåpnede veganlegget over Ravnkloløpet på Brattøra: 
 

• Thaulowbrua – navn på planlagt gangbru over nye RV 706 ved Stavne, rett øst for 
Thaulowbakken 

• Stavnetunnelen – navn på planlagt tunnel for RV 706, under Dovrebanen ved Stavne 
• Ravnkloløpbrua – navn på bru som inngår i nyåpnet veganlegg over Ravnkloløpet lengst nord 

på Brattøra 
 
Anleggene er vist i kart datert 28.02. 2011 og 04.11.2010. 
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Statens kartverk er vedtaksmyndighet for navna på vegne av Statens vegvesen, kart- og 
oppmålingssjefen avgir høringsuttalelse til navna på vegne av Trondheim kommune. 
 
FLERTALLSMERKNAD - MDG, Ap, H FrP, V: 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen ber Statens Vegvesen å vurdere et nytt navn i stedet for 
Ravnkloløpbrua.  Ravnkloløpbrua er et lite egnet navn som også er vanskelig å uttale. 
 
  
Sak 14/11  
 
FYLKESVEG 885 FRA KLÆBU TIL BRATSBERG, NYTT VEGNAVN  
 
Behandling: 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Saken sendes Kart- og Oppmålingssjefen med følgende  
 
UTTALELSE: 
 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen støtter kart- og oppmålingssjefens framlagte forslag om at FV 
885 fra Klæbu grense til rundkjøring i Bratsbergveien nordøst for Tillerbrua får navnet 
Amundsdalen. 
 
Vegen er vist i detaljkart og oversiktskart. 
 
Anbefaling om vegnavn videreformidles til Klæbu kommune. Kart- og oppmålingssjefen avklarer 
med Klæbu kommune om videre saksgang fram til endelig vedtak om navn. Dersom vegnavnet som 
fremmes til vedtak blir annet enn Amundsdalen, skal kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen uttale seg 
på nytt. 
 
  
 
Eventuelt: 

1) Harald Berg (FrP) spilte inn at orienteringene som blir gitt i komiteen bør gjøres under på 
kortere tid. 
 
Komiteens medlemmer diskuterte dette. 
 

- Guri Melby (V) forlot møte. 10 medlemmer tilstede - 
 

2) Ola Ellefsen (Ap) Nettsteder skisporet.no er bra. Kommunen gjør en god jobb her. Hva 
om det samme blir gjort med brøytingen i sykkeltrasene? Da blir det enklere for oss som 
sykler på vinteren å velge ”riktig” rute. 
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Kommunaldirektør Morten Wolden opplyste om at komiteen vil få et svar på dette i neste 
møte. 

 
3) Otto A. Hammervold (H) – viste til innlegg i Adresseavisen i dag der Håkon Bleken peker 

på glasskunstneren Oddmund Kristiansen (har laget glassmaleri i Nidarosdomemn) og at han 
er lite kjent. Hva kan komiteen gjøre med det? 
 
Rådmannen følger opp dette og kommer tilbake til komiteen med forslag til hvordan vi kan 
jobbe med det. 
 

4) Pål Morten Nerland (FrP) ytret et ønske om at komiteen legger møter til idrettsanlegg, for 
eksempel Ranheim Friidrettshall. 

 
Arbeidsutvalget jobber videre med dette. 
 
 

 
 

Møteslutt kl. 19.40 
 
 
Harald A. Nissen  Kåre Georgsen 
Komiteleder   Komitesekretær 


